



Season's Greetings from Mt Fort Advisers



As we approach the end of the year, we would like to share our warmest wishes for a peaceful Christmas and a successful New Year 2026. May the months ahead be filled with good health, fulfilment, and continued achievements for you and those close to you.

In keeping with our tradition, we are proud to support an organisation that aligns closely with our core values. This year, we have chosen to support **Fondation Hirondelle**, a Swiss non-governmental organisation founded in 1995 and based in Lausanne, which works to provide independent, reliable, and professional information to populations affected by crisis and conflict.

In a world marred by misinformation and disinformation, particularly in areas affected by conflict and crisis, **Fondation Hirondelle** operates media projects that enable local populations to access factual information, promote dialogue, and strengthen social cohesion. By supporting local journalists and independent media, the Foundation contributes to peacebuilding, democratic processes, and the fight against misinformation.

Fondation Hirondelle embodies values we deeply share: **integrity, independence, responsibility, professionalism, and respect for human dignity**.



The confidence you place in us encourages our commitment to act responsibly and with purpose. Through this initiative, we reaffirm our dedication to supporting causes that foster truth, dialogue, and resilience.

We thank you sincerely for your continued trust and loyalty over the years and extend our warmest wishes for the festive season.

Your devoted Team at **Mt Fort Advisers**



Rue de la Cité 1
CH - 1204 Geneva
Tel : +41 22 568 10 01
contact@mtfortadvisers.com
www.mtfortadvisers.com

Regulated by:





Vœux de Noël et Nouvel An de Mt Fort Advisers



À l'approche de la fin de l'année, nous souhaitons vous adresser nos vœux les plus chaleureux pour un Noël paisible et une nouvelle année 2026 couronnée de succès. Que les mois à venir soient placés sous le signe de la santé, de l'épanouissement et de réalisations durables pour vous et vos proches.

Fidèles à notre tradition, nous sommes fiers de soutenir une organisation en étroite adéquation avec nos valeurs fondamentales. Cette année, nous avons choisi d'apporter notre soutien à la **Fondation Hirondelle**, une organisation non gouvernementale suisse fondée en 1995 et basée à Lausanne, dont la mission est de fournir une information indépendante, fiable et professionnelle aux populations confrontées aux crises et aux conflits.

Dans un monde marqué par la désinformation et la mésinformation, en particulier dans les zones exposées aux conflits et aux crises, la **Fondation Hirondelle** développe des projets médiatiques permettant aux populations locales d'accéder à une information factuelle, de favoriser le dialogue et de renforcer la cohésion sociale. En soutenant les journalistes locaux et les médias indépendants, la Fondation contribue à la construction de la paix, au renforcement des processus démocratiques et à la lutte contre la désinformation.

La Fondation Hirondelle incarne des valeurs que nous partageons pleinement : **intégrité, indépendance, responsabilité, professionnalisme et respect de la dignité humaine.**



La confiance que vous nous accordez renforce notre engagement à agir de manière responsable et porteuse de sens. À travers cette initiative, nous réaffirmons notre volonté de soutenir des causes qui promeuvent la vérité, le dialogue et la résilience.

Nous vous remercions sincèrement pour votre confiance et votre fidélité au fil des années et vous adressons nos vœux les plus chaleureux en cette période festive.

Votre équipe dévouée de **Mt Fort Advisers**.



Rue de la Cité 1
CH - 1204 Geneva
Tel : +41 22 568 10 01
contact@mtfortadvisers.com
www.mtfortadvisers.com

Réglementée par :

